
 

Ravsted Børneunivers 

 

Mødeindkaldelse 
Emne: Fællesbestyrelse  

 
Dato: Torsdag den 25. november 2021 
Tid: 19:00 
Sted: Ravsted Børneunivers 
  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Cathrine Brede 
Åse Lavrsen 
Helle Hansen 
Lene Johansen 
Henrik Sams 
Rikke Brix 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Susanne Schmidt 
 
Fraværende: 
Malene Christiansen 
Louise Nielsen 

Dagsorden: Referat: 

Godkendelse af referat Referat er godkendt. 

Nyt fra elevråd Til loppemarked blev der tjent 700 kr. 
Elevrådet er blevet inddraget i, hvilket legeredskab de 
ønsker. Der ønskes en rede gynge der kan dreje rundt. 
Elevrådet undersøger mulighed for at samle pant. 

Anne-Marie Trivselsundersøgelse Regnbuen: Annemarie er AKT medarbejder dvs. adfærd, 
kontakt og trivsel. Der ses på det hele barn, ikke kun barnet i 
skolen. Når man kommer op i regnbuen, er forældre 
informeret. De sidste forløb er igangsat af forældrene. 
Målgruppen er hele Børneuniverset. 
 
I trivselsundersøgelsen ligger børneuniverset rigtig godt, til 
dels også over kommunens gennemsnit. Indskolingen ligger 
vi rigtig godt. I 5. 6. kl ligner vi en gennemsnitsskole. 
Børnene trives også nu under corona.  
Der er fokus på medbestemmelse.  
 

Info fra det politiske debatmøde Det var et godt politiske debatmøde. De vil arbejde for at 
lærerne for ro og friere hænder.  

Indskrivning til forår (børnetal) Indskrivningstallet i dagplejen er faldende Dette blev drøftet. 
 

Budget opfølgning På næste møde vises økonomi tallene for hele året og Tina 
deltager.  Måske kan tallene for for 22/23 også vises 

Fagfordeling (Tysk) En UUV time erstattes med en tysk time pr. næste skoleår. 
Dermed undervises i tysk fra og med 1. klasse. 

Branding/promovering af børneunivers Punktet er drøftet. Cathrine drøfter Facebook med Pernille. 
Helle vender fraklip med Britta fra filmen ift. skolestart med 
Morten. 

Redigering af styrelsesvedtægterne Susanne præsenterede forslag til nye styrelsesvedtægter. 
Forslaget er godkendt. 

https://ravstedboerneunivers.aula.dk/


Susanne sender udkastet til Michael. 
Forældrerepræsentanter laves med elastisk 7 eller 9, hvis 
dette kan godkendes. 
Medarbejder repræsentant fra børnehave og dagpleje går så 
vidt muligt på skift. 
Formuleringen med valg i maj eller juni bibeholdes. 

Info fra mødet med den tyske skole Jan (skoleinspektøren) fra den tyske skole har været til 
møde. Gospelkoncerten skulle have været holdt sammen 
med den tyske skole. Muligheden for at dele lektioner med 
skolen blev vendt. Der er velvilje og åbenhed begge veje ift. 
fremtidigt samarbejde… 

Evt.  Kulturel samråd- mulighed for at søge penge til fx 
transportabel scene blev vendt – vi har en transportabel 
scene. 
Der er kommet ekstra belysning i skolegården. 
Michael rykker Jan for belysning ved dagplejen (den lange 
flisegang fra Skolegade og ind) 
Intet nyt i forhold til Corona. 
21.1.2022 afholdes arrangement for bestyrelsen, chauffører 
og støtteforening (med mad udefra og 2 oplægsholdere) 
Arbejdstilsyn (kommentar omkring Jans sav. Han har fået en 
industristøvsuger, så er den ok nu), Brandmyndigheder 
(skralde spand mm må ikke stå foran pulverslukker, der må 
ikke være en skammel i klemme ved branddøren, 
legepladstilsyn (der er rundet kanter af blandt andet) og 
pædagogisk tilsyn (6 grønne og 2 gule)  - der er rettet op på 
dem) i børnehaven.  
 

Punkter til næste møde Hvor skal vi hen/hvad vil vi i forhold til dagplejen. Småbørns-
gruppe, (er tidligere blevet drøftet og afvist, men skal det 
undersøges igen…- skal dagplejen overgå til det 
kommunale…) – hvilke muligheder er der, og hvad vil 
bestyrelsen… 
 

 


